
 

 
MØDEDATO 1. juni 2022 
STED Flemming Sørensen, Horne Strandvej 6, 5600 Fåborg 
MØDE NR. - 

NÆSTE MØDE - 
TIDSPUNKT - 
STED - 

DELTAGERE Lars Udengaard             HB medlem (gæst) 

Per Brunsgaard. Jagtforeningen Midtfyn. 

Peter Reitz. Ringe og omegns Jagtforening. 

Flemming Sørensen. Faaborg Strandjagtforening. 

Jens Thomsen                Sdr. Nærå Jagtforening 

Fini Kjærsgaard. Allested - Vejle Jagtforening. 

Bjarne Rullhøj. Hillerslev / Korinth Jagtforening.  

Ole Kristensen.  Broby Jagtforening. ref. 

 

  

 

Dagsorden 
 

  

1. Referat 

2. Post og siden sidst 

3. Konstituering 

4. Indstilling 

5. Grønt Råd 

6. Friluftrådet 

7. Møde med studerende 

8. Repræsentantskabsmøde d. 18. juni 

9. HB-medlem Lars Udengaard 

10. Evt. 
 

 
 

  

Referat  

Jægerrådet Faaborg-Midtfyn. 1. juni 2022 
-/olkr 
 
+45 2558 6548 
Olkr1964@gmail.com 
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Pkt.              
1. Referatet er godkendt  

 

2.  Ny koordinator i Hjortegruppen, Carsten Andersen – mail car-

sten@egenskoven.dk 

 

Der spørges til hvem der har en listen over samtlige skydeinstruktører, 

samt hvem der vælger skydekoordinatorer.  

Der opfordres til at udarbejde en liste med aktive skydeinstruktører. Er 

instruktøren ikke aktiv, bør der ikke være mulighed for at deltage i 

valg af nye skydekoordinatorer.  

 

Ny reguleringskoordinator er Jørgen Egelund fra Svendborg Jagtfor-

ening 

 

Jens og Per har deltaget i workshop hvor tema om interessentanalyse 

blev drøftet. De blev opfordres til at kortlægge politiske beslutningsta-

ger og største modstander, disse bør tages i tale. 

 

 

3. Næstformand: Peter Reitz 

Sekretær: Ole Kristensen 

Kasser: Flemming Sørensen 

 

 

4. Fra Fåborg-Midtfyn er Peter Kraglund Jacobsen indstillet til at deltage i 

strukturarbejdet mellem Kredsen og Jægerrådene kreds 5. 

 

Der opfordres til at udarbejde et konkret forslag til strukturarbejdet der 

forelægges HB. 

 

 

5. 23. juni møde og besigtigelse i kommunen. Der opfordres til at afholde 

flere møder i det grønne råd, det virker kun som orientering fra kom-

munen. 

 

Forslag til at etablerer arealer i forbindelse med solcelleparken der 

danner biotop for insekter m.m. 

 

Der opfordres til at finde alliancer til at påvirke kommunen, DOF eller 

lignende. 

 

 

6. Indvielse af Lærkedal d. 7. juni. 

 

 

7. Flemming Sørensen har haft besøg af studerende fra Københavns Uni-

versitet der undersøger samarbejdet med Fåborg-Midtfyns Kommune, 

 

mailto:carsten@egenskoven.dk
mailto:carsten@egenskoven.dk
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Flemming har orienteret om den kommunikation der har været, samar-

bejdet kunne være bedre. 

 

8. Lars oplyser der vil være en orientering om morgenen for de delege-

rede inden repræsentantskabsmødet.  

 

 

9. Generelt er Lars blevet godt modtaget i HB, men stiller krav om forkla-

ringer til beslutninger. Der opfordres til at have færre lukkede punkter i 

referaterne fra møder i HB. 

 

Der opfordres til at tage et møde med Bogmesteren og undersøg om 

en skydebane har gang på jord i FMK. Inden et evt. møde med borg-

mesteren, kan der tages kontakt til medlemmer af kommunalbestyrel-

sen der er jægere. 

 

Søg medlemskab i folkeoplysningsudvalget, undersøg om jagtforenin-

gerne er godkendt efter folkeoplysningsloven. 

 

Forbundet arbejder med at give gratis medlemsskab for nyjægere, 

men relationen til nye medlemmer bør etableres i de lokale jagtfor-

eninger. 

 

Der bør være adgang for jagtforeningerne i de udstillingsvinduer / ud-

stillinger der er. 

 

Der findes hjælp til at oprette hjemmeside og direkte kontakt til med-

lemmer om arrangement. Kontakt Joan med forslag. 

 

Der indstilles til der oprettes et budget og bevilling til jægerråd. Jæger-

rådet er politisk råd, og kredsen er dem der skal skabe aktiviteter. 

 

Jagttider knytter sig til rødlister. Der er to brændende platforme, ud-

sætning og fodring, de kommer til at påvirke negativt. 

 

Indberetning af vildt er vigtigt i forhold til at fastholde jagt på arter. 

 

Game Fair laves på samme måde som OCC, det praktiske, aftaler m.m. 

laves af forbundet, bemanding af messen fra kredsen. 

 

 

10. FMK har henvist Dansk Land & Strandjæger til Jagtforeningerne i FMK 

om at søge adgang til Rågeregulering. Der lægges op til at koordinato-

rerne i jagtforeningerne inddrager og samarbejder med DLS. 
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11.   

 


